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Protokół Nr 56/24 

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 29 stycznia 2024 r. 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępców prezydenta miasta oraz kierowników Urzędu Miasta, dokonał 

przewodniczący komisji Andrzej Kopeć. Obrady rozpoczęto 29 stycznia 2024 o godz. 16:00, a 

zakończono o godz. 17:01 tego samego dnia. Na statutową liczbę 12 radnych w chwili 

rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków komisji. Obecność członków komisji, radni 

potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis 

na liście obecności (lista obecności stanowi załącznik do nin. protokołu). Przewodniczący 

poinformował, że obrady komisji są prawomocne. Obrady odbyły się stacjonarnie w sali 

konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźle,  

za pośrednictwem systemu eSesja.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Chudomięt 

2. Ewa Czubek  

3. Wiesław Fąfara 

4. Andrzej Kopacki  

5. Andrzej Kopeć 

6. Jacek Król   

7. Adam Oczoś 

8. Fabian Pszon 

9. Tomasz Scheller 

10. Ewa Stogniew 

11. Dominik Szustakiewicz 

12. Ireneusz Wiśniewski 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 

 

1. Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej w Kędzierzynie-Koźlu; 

2. Joanna Hariasz, skarbnik miasta w Kędzierzynie-Koźlu; 

3. Józef Muc, kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego w Kędzierzynie-Koźlu;  

4. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie-Koźlu; 

5. Joanna Mazurkiewicz, radca prawny; 

6. Tomasz Radłowski, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-

Koźlu. 

7. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-

gospodarczych w Kędzierzynie-Koźlu; 
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proponowany porządek posiedzenia  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 55/23 z dnia 12 grudnia 2023 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, ćwiczeniach 

lub szkoleniach dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle 

6. Analiza funkcjonowania Kędzierzyńsko-Kozielskiego Centrum Aktywności  

,,Wodne oKKo” za 2023 r.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039. 

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 55/23 z dnia 12 grudnia 2023 r. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że projekt został zamieszczony na 

stronie bip i portalu eSesja, nikt nie zgłosił uwag, przewodniczący poddał pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 55/23 z dnia 12 grudnia 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Stogniew 

NIEOBECNI (5) 

Ewa Czubek , Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

 

Ad 4.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu (projekt uchwały wraz z załącznikami stanowi załącznik do 

nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych, 

wyjaśnił, że w budżecie zaplanowano na ten cel kwotę 22 tys. zł., kwota na działalność 
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Warsztatu Terapii Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu zostanie przekazana powiatowi, kwota 

nie zmieniła się od lat.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję. 

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał na jakim etapie jest przekazanie parku w Kędzierzynie-

Koźlu należącego do powiatu, na rzecz gminy Kędzierzyn-Koźle, zgodnie z ustaleniami w tej 

kadencji.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych, 

wyjaśnił, że prezydent Artur Maruszczak udzieli odpowiedzi za chwilę.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu.  

 

Radny Adam Oczoś zgłosił problem z głosowaniem, poinformował, że jest ,,za”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Adam Oczoś 

NIEOBECNI (4) 

Ewa Czubek , Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

 

Artur Maruszczak z-ca Prezydenta Miasta odpowiedział radnemu, że za niedługo odbędzie się 

przepisanie na rzecz gminy, jest ustalany termin u notariusza na przepisanie aktem notarialnym. 

 

Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego  

za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, ćwiczeniach lub szkoleniach dla 

członków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały 

wraz z załącznikami stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie.  

Józef  Muc, kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego w Kędzierzynie-Koźlu wyjaśnił, 

że zgodnie z ustawą z 01.2022 r. wskazuje, że Rada Gminy nie rzadziej niż na dwa lata, ustala  

w drodze uchwały stawkę ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych, 

akcjach ratowniczych, ćwiczeniach lub szkoleniach dla członków ochotniczych straży 

pożarnych z terenu Gminy Kędzierzyn-Koźle. Ostania zmiana była 24.02.2022 r., zgodnie  

z przepisami należy przedłożyć projekt uchwały z kwotami ekwiwalentu, kwota 30 zł za 

godzinę akcji  udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, kwota 15 zł za udział 

w ćwiczeniach lub szkoleniach dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy, 

oraz nowość kwota 15 zł za godzinę za udział w zabezpieczeniu obszaru chronionego właściwej 

jednostki ratowniczo-gaśniczej Państwowej Straży Pożarnej, określonego w Powiatowym 

Planie Ratowniczym Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego. 
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Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji głos zabrał radny Jacek Król poprosił o przypomnienie kiedy była ostania zmiana 

kwot.  

 

Odpowiedzi udzielił Józef Muc, kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego  

w Kędzierzynie-Koźlu wyjaśnił, że ostatnia zmiana była 24.02.2022 r. raz na dwa lata należy 

przedstawić uchwałę Radzie Miasta.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za 

udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, ćwiczeniach lub szkoleniach dla 

członków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Kędzierzyn-Koźle.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Jacek Król, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Fabian Pszon 

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024  

wraz z autopoprawką (projekt uchwały wraz z załącznikami stanowi załącznik do nin. 

protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie.  

Joanna Hariasz, szczegółowo wyjaśniła, o dokonanych zmianach, zgodnie z przedstawionymi 

dokumentami w formie pisemnej w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 

rok 2023 wraz zadań ujętych w autopoprawce.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję. 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał o zapis dot. zwrotu nienależnie pobranych świadczeń  

z MOPS zasiłków, w kwocie 351 tys. zł.  

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że zwrot nienależnie pobranych świadczeń z MOPS 

w kwocie 351 tys. zł. z tytułu wypłacania zasiłków, jak świadczenie zostało pobrane 

nienależnie, to MOPS musi dochodzić zwrotu świadczeń. Pieniądze są zwracane do Urzędu 

Wojewódzkiego do Opola. Od dwóch lat w sprawozdawczości zmienił się zapis księgowania 

przez wydatki, MOP wskazuje kwoty ściągnięte a gmina ma te pieniądze po dochodach i po 

wydatkach. Kwota 351 tys. zł to plan, nie wiadomo czy ta kwota zostanie zrealizowana,  

ale kwota wynika z planu na podstawie danych z zeszłego roku. 
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Radny Grzegorz Chudomięt wskazał, że chodzi o duże środki o 350 tys. zł., uważa, że przed 

wydaniem decyzji i wypłatą środków następuje proces i analiza dokumentów, dlaczego jest to 

na taką dużą skalę. 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że mogło się zdarzyć, że w międzyczasie 

otrzymywania pomocy finansowej, zmienił się stan życiowy i finansowy w stosunku do tego 

kiedy osoby składały wniosek i otrzymały decyzję a nie poinformowały o tym MOPS, w celu 

uchylenia decyzji i jest wydawana decyzja o zwrocie środków. Osoby nie zgłosiły zmiany 

sytuacji życiowych.  

Radny Grzegorz Chudomięt czy zwrot nienależnie wypłaconych środków jest w 100%.  

Joanna Hariasz, skarbnik miasta wyjaśniła, że raczej nie.  

Wiesław Fąfara zapytał o dział 900 dot. schroniska dla bezdomnych zwierząt, zapytał czy jest 

podpisane porozumienie i umowy z gminami. Jakie były wpływy z  innych gmin.  

Joanna Hariasz wyjaśniła, że wpływ z innych gmin były w kwocie 180 tys. zł. 

Wiesław Fąfara zapytał o dział 21 dot. ochrony zabytków, ile wpłynęło wniosków.  

Artur Maruszczak z-ca Prezydenta Miasta odpowiedział radnemu, że do rozpatrzenia są trzy 

wnioski, na kwotę ok. 500 tys. zł. Z reguły dofinansowanie jest na poziomie 50% wartości 

inwestycji, zgodnie z regulaminem. 

Tomasz Scheller zapytał o zadanie na kwotę 106 tys. zł. dot. weterynarza w schronisku. 

Odpowiedzi udzieliła Joanna Hariasz Skarbnik Miasta, że należy zwiększyć kwotę o 106 tys. 

zł na zadania związane z obsługą weterynaryjną w schronisku, wpłynęła tylko jedna oferta, na 

kwotę 270 tys. zł., na cały rok.  

Tomasz Scheller zapytał o zadanie dot. kwot na nasadzenia kwiatów w koszach, czy planowane 

są nasadzenia kwiatów w całym mieście czy w konkretnych miejscach.  

Artur Maruszczak z-ca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że nasadzenia będą w tzw. wieżach i 

wiszących doniczkach, powielenie tego co było w zeszłym roku, nasadzenia będą na terenie 

całego miasta. 

Tomasz Scheller zapytał o zadanie na kwotę 60 tys. zł dot. klasy językowej w szkole  

w Sławięcic. Nie słyszał o tej potrzebie szkoły a o wielu innych problemach w szkole jest 

informowany. 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych, 

wyjaśnił, że dyrektor szkoły zawnioskowała o klasę językową, na terenie gminy w wielu 

szkołach są takie klasy.   

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał o czy wspomniane środki na weterynarza będą dotyczyć 

zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt.  

Nie, odpowiedziała Joanna Hariasz Skarbnik Miasta. 
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Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 wraz z 

autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Fąfara 

 

 

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2024-2039 wraz z autopoprawką (projekt uchwały wraz z 

załącznikami stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie.  

Joanna Hariasz, szczegółowo wyjaśniła, o dokonanych zmianach, zgodnie z przedstawionymi 

dokumentami w formie pisemnej projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039 wraz z autopoprawką. 

 

Radny Tomasz Scheller poprosił o informację dot. obsługi weterynaryjnej w schronisku na cały 

rok, gdyż miesięcznie wychodzi ok. 23 tys. zł Wskazał, czy nie byłoby lepiej zatrudnić 

weterynarza na etat, nawet za 6 lub 8 tys. zł. Poprosił o informację czy w wymienionej cenie są 

zabiegi, lekarstwa, operacje zwierząt, bo kwota jest wysoka.  

 

Artur Maruszczak z-ca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że kwota obejmuje całość działań, w tym 

zabiegi bieżące, w schronisku jest kilkadziesiąt psów i kotów. Jest problem z zatrudnieniem 

lekarza weterynarii na cały etat lub na stałe.  

 

Radna Ewa Czubek wyjaśniła, że kwota jest duża, bo usługi weterynaryjne są bardzo drogie. 

W skład usługi na schronisku wchodzi bieżąca dyspozycyjność weterynarza, bieżące leczenie, 

wszelkiego rodzaju zabiegi i obsługa medyczna, operacje oraz sterylizacja i kastracja.   

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2024-2039 wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król, Tomasz Scheller 

 

Ad 8.  

Analiza funkcjonowania Kędzierzyńsko-Kozielskiego Centrum Aktywności ,,Wodne oKKo” 

za 2023 r. (analiza z załącznikami stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie.  

 

Tomasz Radłowski, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 

poinformował, że przygotował analizę pisemną. Frekwencja na basenach, w grocie solnej i w 

strefie saun wzrosła. Dochody są zadawalające. Mieszkańcy chętnie korzystają z obiektów 

dzięki  promocji  oraz wielu atrakcyjnych formach proponowanych zajęć, seansów saunowych. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć wskazał, że przedstawiony w materiale wykres, to tzw. 

sztuczka graficzna, gdyż, jeżeli porówna się i liczy wzrost od mniejszej kwoty i porówna się  

z kwotą wydatków która jest kwotą większą. Gdyby podano wartość to w liczbach 

bezwzględnych to wartości by się zupełnie odwróciły. Wydatki na ,,Wodnym o KK u” wzrosły 

nominalnie więcej niż przychody. Luka pomiędzy przychodami i wydatkami wzrosła.  

Przy budowie ośrodka rozmawiano, że przychody powinny pokrywać połowę wydatków, a to 

założenie nie zostało osiągnięte.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał czy na obiekcie jest dostępny punkt gastronomiczny czy 

automat z jedzeniem.  

 

Tomasz Radłowski, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 

poinformował, że agent wynajmu strefę gastronomiczną latem w strefie basenów otwartych. 

Wewnątrz nie ma zainteresowanych, pomimo, że były ogłoszenia, nie było zainteresowania na 

prowadzenie punktu gastronomicznego, dlatego zainstalowano automat.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał o kwotę czynszu. 

 

Tomasz Radłowski, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 

poinformował, że czynsz jest niewysoki, ale to nie wysokość czynszu jest problemem tylko 

brak zainteresowanych podmiotów. Inwestorzy wycofywali się po informacji o ilości osób 

korzystających ze strefy wewnętrznej.  

  

Radny Tomasz Scheller również wskazał, że przychody nie pokrywają kosztów, ale należy się 

cieszyć że z obiektu korzysta coraz więcej osób, jest to obiekt miejski, płacą za to podatnicy, 

wszystkie strefy cieszą się zainteresowaniem. Przy tym rosną koszty ale też wpływy.  

Zadał pytanie na prośbę mieszkańca czy obiekt akceptuje karty lojalnościowe.  

 

Tomasz Radłowski, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 

poinformował, że tak, obiekt akceptuje karty lojalnościowe.  
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Radny Jacek Król zapytał co się dzieje się w pomieszczeniu przeznaczonym na pracownię 

chemiczną Klaster Przedsiębiorczości.  

 

Tomasz Radłowski, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 

poinformował, że pomieszczenie stoi puste, ale jest pomysł na jego zagospodarowanie na 

centrum sensoryczne na zabawę i edukację. Zrobili szacunki kosztów, zgłosił się jeden  podmiot 

ale ostatecznie nie zdecydował się na prowadzenie tego zadania.  

 

Radny Jacek Król zapytał czy rozważano całkowicie odstąpienie od pobierania czynszu, aby 

uruchomić lokal gastronomiczny.  

 

Tomasz Radłowski, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 

poinformował, że to zainteresowany podmiot może wystąpić z taką propozycją, ale w jego 

ocenie nie rozwiązuje to problemu, gdyż nie ma podmiotów zainteresowanych.  

 

Artur Maruszczak z-ca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że Prezydent miasta może dokonać zmiany 

cennika, ale jeżeli jest to główny powód, że czynsz jest przeszkodą do otwarcia punktu, to jeżeli 

pozyska taką informację, że to pomoże sprowadzić przedsiębiorcę w celu prowadzenia strefy 

gastronomicznej, to można to rozważyć.   

 

Tomasz Radłowski, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 

poinformował, że czynsz był stosunkowo niewysoki, ale inwestorzy wycofywali się po 

informacji o ilości osób korzystających ze strefy wewnętrznej.  

 

Radny Jacek Król poinformował, że dbanie o koszty to ważny element zapytał dlaczego 

wyłączono oświetlenie o 70% na basenie zewnętrznym i  zmniejszono natężenie oświetlenia na 

parkingu, ciągach komunikacyjnych i wyłączenie urządzeń przy braku frekwencji uważa, że to 

zły kierunek działania, ze względu na bezpieczeństwo korzystających. Wyraził obawę. aby 

efekt obniżania kosztów nie spowodował braku funkcjonalności obiektu.  

 

Tomasz Radłowski, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 

poinformował, że w grocie solnej jest 12 miejsc, jedna tężnia obsługuje 6 osób a są dwie, jeżeli 

wewnątrz jest 6 osób wyłączana jest jedna tężnia, to jest realna oszczędność, która nie wpływa 

na komfort korzystających. Wyłączenie oświetlenia zewnętrznego następuje po zakończeniu 

działania obiektu. Stwierdzono, że natężenie światła pomimo redukcji latarni zewnętrznych jest 

na tyle duże i bezpieczne, że nie będzie wpływało na komfort i bezpieczeństwo. Redukcja 

oświetlenie nie wpływa na atrakcyjność obiektu. Dyrekcja i pracownicy podejmują wiele 

działań w celu uatrakcyjnienia obiektu i podejmują wiele działań w celu u atrakcyjności 

proponowanych zajęć w wodzie i strefach.  

 

Radny Dominik Szustakiewicz poinformował, że obiekt rozpoczął działalność w 2019 r. 

kolejno nastąpił trudny czas, w roku 2020, 2021 nastąpiła pandemia, trudno jest ocenić 

frekwencję, gdyż dopiero rok 2023 jest pierwszym rokiem, który jest normalnym rokiem 

funkcjonowania obiektu i ten rok i poprzedni będzie punktem odniesienia. Zostały 

przedstawione tabelki, ale dopiero w kolejnych latach można będzie ocenić wzrost lub spadek 

frekwencji.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt wskazał, że w obiekcie płaci się za spędzony czas. Być może osoby 

korzystające z obiektu wewnętrznego płacą za spędzony czas na basenie i nie opłaca im się 

korzystać w tym czasie z gastronomii. Pójdą na jedzenie po wyjściu z basenu.  
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Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć przypomniał założenia wskazane przy budowie 

basenu, roczny koszt miał wynosić 2 mln. zł przy założeniu zarobku jednego miliona, dopłata 

miała wynosić ok. 50 %, czyli rocznie miała być dopłacana kwota jednego miliona. Natomiast 

jeżeli rosną koszty i wydatki to jeżeli wydatki będą na poziomie 20 milionów a przychody na 

poziomie 10 mln. zł. to gmina będzie musiała dopłacić 50%, a nie takie były założenia, gdyż 

gmina miała dopłacać nominalnie jak najmniej.  

 

Ad 9.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Kolejny termin komisji został ustalony na 26 lutego 2024 r. o godz.16:00. 

Ad 10.  

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć podziękował za udział w komisji i zakończył obrady 

o godz. 17:01 tego samego dnia.  

 

 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI  

       Andrzej Kopeć (-) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Anna Dworaczek. Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


